



— “ —————

ASSEMBLY MEMBER KARINES REYES, CHAIR OF THE NYS ASSEMBLY & SENATE PUERTO RICAN/HISPANIC TASK FORCE, ON PRESIDENT JOE BIDEN’S DECISION NOT TO SEEK RE-ELECTION

President Joe Biden’s decision to not seek re-election solidifies his selflessness for the benefit of our nation. On behalf of our Task Force, we thank and congratulate President Biden for his honest and successful decades of public service.

The Biden administration has a notable record of representing the interests of the Latino community. His administration welcomed Latino leaders like Education Secretary Miguel Cardona, Homeland Security Secretary Alejandro N. Mayorkas, and Health & Human Services Secretary Xavier Becerra and so many more to help further our collective agenda and add a new lens of experiences to public policy in our country.

While Former President Trump demonized asylum seekers and recent arrivals, the Biden administration fought to protect DREAMers and DACA. In New York, President Biden provided an unprecedented amount of funding via infrastructure investments, COVID-related funding, and research and development funds to support green tech. In Puerto Rico, there was financial support allocated for emergencies, critical infrastructure upgrades, energy efficiency and a firm commitment to ensure that the island has received parity in government aid and focus.

It remains clear that Latino voters will play critical roles in competitive races by November. Our Task Force is excited to continue working for the Latino/Hispanic communities with local, statewide and federal partners.





ASAMBLEÍSTA KARINES REYES, PRESIDENTA DEL GRUPO DE TRABAJO PUERTORRIQUEÑO/HISPANO DE LA ASAMBLEA Y SENADO DE NUEVA YORK, SOBRE LA DECISIÓN DEL PRESIDENTE JOE BIDEN DE NO BUSCAR LA REELECCIÓN

La decisión del presidente Joe Biden de no buscar la reelección solidifica su altruismo en beneficio de nuestra nación. En nombre de nuestro Grupo de Trabajo, agradecemos y felicitamos al Presidente Biden por sus décadas honestas y exitosas de servicio público.

La administración Biden tiene un historial notable de representación de los intereses de la comunidad latina. Su administración dio la bienvenida a líderes latinos como el Secretario de Educación, Miguel Cardona, el Secretario de Seguridad Nacional, Alejandro N. Mayorkas, y el Secretario de Salud y Servicios Humanos, Xavier Becerra, y muchos más, para ayudar a promover nuestra agenda colectiva y agregar una nueva lente de experiencias a las políticas públicas en nuestro país.

Mientras el expresidente Trump demonizaba a los solicitantes de asilo y a los recién llegados, la administración Biden luchó para proteger a los DREAMers y DACA. En Nueva York, el presidente Biden proporcionó una cantidad de financiación sin precedentes a través de inversiones en infraestructura, financiación relacionada con la COVID y fondos de investigación y desarrollo para apoyar la tecnología verde. En Puerto Rico, se asignó apoyo financiero para emergencias, mejoras de infraestructura crítica, eficiencia energética y un compromiso firme para garantizar que la isla haya recibido paridad en la ayuda y el enfoque del gobierno.

Queda claro que los votantes latinos desempeñarán un papel fundamental en las elecciones competitivas de aquí a noviembre. Nuestro grupo de trabajo está entusiasmado de continuar trabajando para las comunidades latinas/hispanas con socios locales, estatales y federales.

